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Ordinær generalforsamling i Kaj Lykke Golfklub - 2023 
 
Tidspunkt:  onsdag den 22. februar 2023 kl. 19.00 
Sted:  Kirkebrovej 5, 6740 Bramming 
Tidspunkt:  Kl. 19:00 
 
 
 
Dagsorden 
 
1. Valg af dirigent. 
 
2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år. 
 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 
 
4. Forelæggelse af budget. 
 
5. Forslag fra bestyrelsen. 

Bestyrelsen har ingen forslag. 
 
6. Forslag fra medlemmerne 
 Ingen indkomne forslag 
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På valg til bestyrelsen er: 
  Hans Anton Sørensen (modtager genvalg) 
  Bjørn Lauritzen (modtager genvalg) 
   Lars Kesby (modtager genvalg) 
8. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 
 
9. Valg af medlemmer til Amatør- og Ordensudvalget. 
 
10. Eventuelt. 
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Protokol: 
 
1. Valg af dirigent 
Formanden fremlagde bestyrelsens forslag til dirigent, som var advokat Chresten Haugaard, 
der blev valgt med akklamation.  
 
2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år: 
Formand Hans Anton Sørensen aflagde beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år. 
(se bilag)  
 
Dirigenten foreslog herefter, at eventuelle spørgsmål stilles efter fremlæggelse af regnskabet, 
hvilket blev godkendt af generalforsamlingen. 
 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse: 
Kasserer Allan Møller Skydt fremlagde det reviderede regnskab for forsamlingen (se bilag) 
 
Herefter var der åben for spørgsmål fra salen til beretningen og regnskab. 
 
Et medlem spørger til prisen på toiletvognen og om der kunne sættes en op ved lokalerne med 
Trackman. 
Toiletvognen har kostet ca. 90.000 og kan ikke stå ude hele året p.g.a. frost og da lokalerne 
med Trackman bruges primært om vinteren er dette ikke en mulighed. 
 
Formandens beretning og regnskabet blev godkendt.  
 
4. Forelæggelse af budget: 
Kassereren fremlagde budgettet for 2023 for forsamlingen (se bilag). 
 
Et medlem spørger om der er planer om at købe flere golfbiler. 
Bestyrelsen har ingen planer om investering i golfbiler i 2023, men følger udviklingen i 
efterspørgslen. 
 
Et medlem spørger om restaurantens udgifter til el også stiger. 
Kassereren forklarer at restauranten i den nye aftale betaler for deres strømforbrug. 
 
Et medlem spørger om restauranten har fået glashuset til opmagasinering. 
Det er ikke tilfældet. 
 
Et medlem spørger om hvorfor der er lagt afgift på private arrangementer i restauranten, 
selvom det er klubmedlemmer man har inviteret til det. 
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Formanden forklarer at det er en del af den nye aftale.  Et medlem foreslår bestyrelsen til at 
ændre aftalen så afgiften ikke gælder KLG medlemmer. 
 
Et medlem spørger om vi KLG har fast- eller variabel el-aftale. 
Kassereren fortæller at det er en variabel aftale. 
 
Et medlem spørger til leasingkontrakt på semiroughklipperen, om det er sådan at KLG senere 
kommer til at eje den. 
Dette bekræftes, KLG vil eje den i 2024. 
 
 
5. Forslag fra bestyrelsen: 
Bestyrelsen havde ingen forslag. 
 
6. Forslag fra medlemmerne: 
Der var ingen indkomne forslag fra medlemmerne 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
På valg til bestyrelsen var: 
 
Hans Anton Sørensen (modtager genvalg) 
Bjørn Lauritzen (modtager genvalg) 
Lars Kesby (modtager genvalg) 
Alle blev genvalgt ved akklamation 
 
Valg af suppleanter: 
 
Bestyrelsen foreslog følgende suppleanter 

1. Steen Jensen (genvalg) 
2. Regina Madsen (genvalg) 

 
Begge blev valgt ved akklamation. 
 
 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant: 
Bestyrelsen foreslog følgende: 
 
Flemming Eg Pedersen som revisor 
Chresten Haugaard revisor suppleant. 
 
Begge blev valgt med akklamation. 
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9. Valg af medlemmer til Amatør- og Ordensudvalget 
Chresten Haugaard, Ejnar Platz og Søren Olesen blev genvalgt. 
 
10. Eventuelt 
Formanden indledte punktet med anerkendelse til juniorudvalget og deres spillertrup, som gen har 

leveret flotte resultater, både individuelt og som hold ifm. RAJT (Ribe Amts Junior Tour) 

Desuden anerkendelse til vores mange frivillige, som har hjulpet i diverse udvalg, og ikke mindst 

ifm. Renoveringen af green 7 og 17. Uden jer er der mange ting, som ville være svære at få til at 

hænge sammen. 

  

Herefter uddelte formanden priser: 

 

Sportsprisen: 

Sportsprisen uddeles ikke blot for sportslige resultater, men ligeledes for sportsligt engagement, 

energi samt klubloyalitet m.m. 

Sportsprisen uddeles således i år til en person med stort engagement, højt humør, god energi og som 

ligeledes deltager aktivt i klubbens sportslige arrangementer, men i høj grad også er promotor på 

events i klubben. Det siges endvidere at personen også er god til at holde Morten i gang på kontoret. 

 

Sportsprisen går til Jane Damgaard. 

 

Lederprisen: 

Lederprisen uddeles bl.a. for det at guide andre i en god retning, tage initiativ og engagement, 

deltagelse i det at være Kaj Lykke Golfklub samt udvise stolthed herfor. 

Lederprisen gives i år til et par, som gennem tykt og tyndt altid stiller op, giver tilkende, stiller 

deres tid til rådighed og viser vejen for andre. De er at finde på banen, i udvalg, til arrangementer – 

ja sågar på kontoret, om nødvendigt. 

 

Lederprisen går til Margit og John Laursen. 

 

 

Formanden præsenterede herefter bestyrelsens udviklingsplan for banen. Der er udarbejdet en folder 

som forefindes i klubben og kan rekvireres på kontoret. 

 
Herefter var der følgende drøftelser: 
  
Et medlem spørger hvornår banen bliver rated om. Manager fortæller at den, i samarbejde 
med DGU, løbende bliver rated efterhånden som hullerne tages i brug. 
 
Et medlem spørger om de videoer der blev vist ligger på hjemmesiden. 
Det bekræftes. 
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Et medlem mener at det er ærgerligt at stien på hul 4 ligger så den er i spil fra nogle af 
teestederne. 
Formanden forklarer at der har været mange overvejelser omkring stien og om man kunne 
benytte den anden sti der er ved siden af – men det er ikke muligt pga. trafik. 
 
Et medlem beklager at 49. tee på hul 4 er ændret, så den er lavere nu end før. 
Igen forklares det at der har været flere overvejelser, og at det er udført  
 
Et medlem spørger til om vi beholder sandtypen. 
Sand i bunkers bliver løbende skiftet ud til en ny sandtype, der gerne skulle ligge bedre i 
bunkeren. 
 
Et medlem beklager at flagplaceringen ikke altid passer med afstands målene der er angivet. 
Dette bliver givet videre til Greenkeeperne. 
 
Et medlem spørger til klippehøjde på Fairway, som medlemmet synes er for tæt. 
Manager forklarer at Fairway klippes korrekt og efter anbefalinger/standarder, hvor bolden 
skal ligge på, og ikke i græsset. 
 
Et medlem spørger bestyrelsen om KLG vil gå ind i at afholde golfarrangement for Para 
golfspillere i samarbejde med organisationer, der afholder turneringer løbende. 
Bestyrelsen er altid interesseret i at støtte gode formål som også kan være til gavn for 
klubmedlemmerne. Manager undersøger sagen nærmere. 
 
Et medlem fortæller om Pink CUP i KLG og hvor mange penge der tidligere er indsamlet på 
landsplan. Der er mange der brænder for Pink CUP og i KLG bliver årets arrangement 2. 
pinsedag, hvor både mænd og kvinder kan deltage.  Medlemmet opfordrer alle til at bakke op 
om det gode formål og deltage. 
 
Formanden opfordrede slutteligt at medlemmerne besøger Egnsmuseet i Bramming hvor der 
i øjeblikket er en udstilling om sport i Bramming, hvor KLG er repræsenteret. 
 
Herefter afsluttede formanden generalforsamlingen og takkede for god ro og orden.  

 
 
 
For protokollen: Susanne Olesen 
 

Bramming den 22. februar 2023 
 
_____________________________________ 
Chresten Haugaard 
Dirigent 


